

# EAASDC Extrablatt



**Neuigkeiten von der Mitgliederversammlung  
News from the membership meeting**



Wolfgang Daiss,  
President



Olaf Pfeiffer,  
Vice-President



Claudia Eberhard,  
Treasurer



Andrea Zingler,  
Secretary



Reinhard Gojowsky,  
Member at Large



Kerstin Kinzl,  
Member at Large



Jens-Erik Paul,  
Member at Large



Klaus Rohrbach,  
Member at Large



Jürgen R.  
Weissenborn, MaL

## **New Board elected**

## **Neues Board gewählt**

At the EAASDC membership meeting on 14 March 2015 in Hochheim, a new EAASDC board has been elected.

### **It consists of:**

Wolfgang Daiss (President), Olaf Pfeiffer (Vice-President), Andrea Zingler (Secretary), Claudia Eberhard (Treasurer), Reinhard Gojowsky, Kerstin Kinzl, Jens-Erik Paul, Klaus Rohrbach and Jürgen R. Weissenborn (all Member at Large).

Auf der EAASDC Mitgliederversammlung am 14.03.2015 in Hochheim wurde das neue EAASDC Board gewählt.

### **Dieses besteht aus:**

Wolfgang Daiss (President), Olaf Pfeiffer (Vice-President), Andrea Zingler (Secretary), Claudia Eberhard (Treasurer), Reinhard Gojowsky, Kerstin Kinzl, Jens-Erik Paul, Klaus Rohrbach und Jürgen R. Weissenborn (alle Member at Large).

## Further resolutions of the membership meeting

### Changes to the statutes

The motions for changes of the statutes and the statutes have been passed. The new version of the statutes will be published via the respective, internal EAASDC media after registration with the registry court. Also, motion no. 8, which enables the board to make autonomous editorial clarifications of the statutes required by the registry court has been passed.

### Further motions

The membership meeting decided that no membership meeting will be held on the Fall Round Up 2015 which is the 60-years anniversary of EAASDC.

Motion no. 10 regarding a square dance museum has been defeated.

### Apart from that...

a new printed version of the EAASDC GEMA Booklet is available at every EAASDC information desk.

We hope, this short news flash will be helpful for you.

Our heartfelt thanks go to the Kuntry Kuzins for an outstanding event with 1447 attending dancers! See you in September at the ...

*(Translation: Susanne Hoppe)*



## Weitere Ergebnisse der Mitgliederversammlung

### Satzungsänderungen

Die beantragten Satzungsänderungen und die Satzung sind beschlossen worden. Die neue Fassung der Satzung wird, nach Eintragung beim Amtsgericht, in den internen EAASDC Vereinspublikationen veröffentlicht. Auch dem Antrag 8, welcher den Vorstand ermächtigt, Klarstellungen in der Satzung selbständig vorzunehmen, die aufgrund des Eintragungsverfahrens beim Registergericht notwendig werden können, ist zugestimmt worden.

### Weitere Anträge

Ebenfalls wurde beschlossen, dass auf dem Fall Round Up 2015, welches ja gleichzeitig die 60-Years-Feier der EAASDC ist, keine Mitgliederversammlung stattfinden wird.

Abgelehnt wurde hingegen der Antrag Nr. 10, welcher sich um ein Square-Dance-Museum drehte.

### Außerdem...

ist eine Druckversion vom neuen EAASDC GEMA Booklet an jedem EAASDC Infostand zu bekommen. Wir hoffen, diese kurze Information war hilfreich für euch. Herzlichen Dank an die Kuntry Kuzins für eine tolle Veranstaltung mit 1447 Tänzern! Wir sehen uns im September bei...